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PROTOKÓŁ Nr XXIX/2022 
 

dwudziestej dziewiątej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 18 marca 2022 roku  

w sali widowiskowej Miejskiego Ośrodka Kultury w Jezioranach 
 

 

Pan Andrzej Szuwalski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XXIX sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XXIX sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 9 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

  
   Na sekretarza obrad powołany został Radny Piotr Szunejko. 

 

   Obrady rozpoczęto o godz. 10.30 zakończono o godz. 11.45. 
 

Pan Andrzej Szuwalski - Przewodniczący Rady: "Serdecznie witam na XXIX Sesji Rady 

Miejskiej w Jezioranach. Witam przedstawicieli organu prowadzącego w osobach Pana 

Burmistrza, Pani Skarbnik, Pani Sekretarz. Witam Państwa Radnych. Witam Panią Anię, 

która przy wielu rzeczach nam pomaga i przez to wszystko funkcjonuje bardzo sprawnie. 

Proszę Państwa stwierdzam, że w dniu dzisiejszym mamy obecnych 9 Radnych, więc liczba 

ta stanowi potrzebne quorum do podejmowania prawomocnych decyzji w postaci podjęcia 

uchwał, które są w dzisiejszym porządku obrad, ale proszę Państwa póki zaczniemy tą całą 

dzisiejszą procedurę, bardzo proszę Państwa o powstanie. W związku z wydarzeniami na 

świecie, które obecnie mają miejsce, które są niedopuszczalne, które są jedną wielka tragedią 

ludzką. Bardzo proszę o uczczenie minuta ciszy ofiary wojny na Ukrainie oraz pokazanie, że 

wspieramy naród Ukraiński w walce o swoją wolność. Dziękuję bardzo. Doświadczenie już 

powoli przynosi efekty. Już powoli przyzwyczajamy się do nowości, nowinek technicznych. 

Sami Państwo widzicie, że świat dokoła się zmienia, idzie cały czas do przodu. Rozwój 

technologiczny jest zauważalny w każdej dziedzinie życia. Tak samo w naszej, dlatego 

gorąco zachęcam do korzystania, to nam dzisiaj, ale nie tylko dzisiaj nam pomoże. Przejdźmy 

już do realizacji dzisiejszego porządku obrad, ale zanim to zrobimy, jest nam potrzebna jedna 

osoba, która będzie bardzo pomocna, bardzo potrzebna przy technicznym realizowaniu 

porządku. Na Sekretarza dzisiejszej Sesji powołuję Radnego Szunejko. Panie Piotrze 

zapraszam. Widzicie Państwo jaka bliska jest jego troska o dzisiejszy porządek, zatroskanie 

na twarzy o czymś świadczy. Panie Piotrze dziękuję bardzo. Zanim zaczniemy dzisiejszy 

porządek obrad, które otrzymaliście i macie przed sobą. Pierwszy mój wniosek jest taki, 

żebyśmy w pierwszej kolejności zmienić porządek obrad, to jest kolejność punktów, które w 

dniu dzisiejszym mamy w porządku obrad. Ja proponuję przesunięcie punktu 4 na początek 

porządku obrad. Otwarcie i akceptację mamy już za sobą. Jako kolejny punkt proponuję 

realizację punktu 4 tj. wolne wnioski i zapytania. Następnie sprawozdanie z działalności 
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Burmistrza między sesjami i następnie realizację punktu 2 tj. podjęcie uchwał w sprawie, 

które dzisiaj mamy i na koniec przyjęcie protokołu z XXVIII sesji. Chwilę dajmy Pani Ani, 

żeby uporządkowała to w systemie. Dobrze proszę Państwa, kto z Państwa jest za przyjęciem 

wniosku o zmianę porządku, który mówi nam o zmianie punktu 4 tj. punktu wolne wnioski i 

zapytania jako punkt 2 dzisiejszego posiedzenia. Proszę o głosowanie." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Dobrze, to jest jeden podpunkt, teraz mamy przesunięcie 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności miedzy sesjami z punktu 3 jako punkt 3 dzisiejszego 

porządku. Proszę Państwa, proszę o głosowanie."  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady: "Ostatnia zmiana w porządku. Punkt 2 staje się automatycznie 

punktem 4 podjęcie uchwał w sprawie, po punkcie wolne wnioski i zapytania i po punkcie 

sprawozdanie Burmistrza między sesjami. Proszę Panie Burmistrzu. Przepraszam najmocniej 

Panie Burmistrzu za pomyłkę. Dzięki Pani Ani mamy tą możliwość, na każdym kroku czuwa 

nad nami, żeby to wszystko miało swoje ręce i nogi, także porządek. Kolejna propozycja 

zmian w dzisiejszym porządku obrad tj. zdjęcie z porządku obrad w punkcie 4 zdjęcie 

uchwały w sprawie włączenia Szkoły Podstawowej im. Michała Lengowskiego w Jezioranach 

do Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Jezioranach. Kto z Państwa jest za przyjęciem tego 

wniosku? " 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady: "Kolejna zmiana dotyczy zdjęcia z porządku obrad podpunktu 2  

w punkcie 4 tj. zmiany nazwy oraz siedziby Zespołu Szkół Ponadpodstawowych  

w Jezioranach. Kto z Państwa jest za przyjęciem tej zmiany?" 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady: "Punkt został zdjęty z porządku dzisiejszych obrad. Ostatnia 

propozycja zmiany, dotyczy podpunktu 8 w tym punkcie podjęcia uchwały w sprawie nie 

wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2023 roku. Kto z Państwa jest za 

przyjęciem tej propozycji? Proszę o głosowanie." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu 
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Przewodniczący Rady: "Tym samym wszystkie te propozycje te wcześniejszych punktów, jak 

i podpunktów w punkcie 4 zostały przyjęte. Myślę, że całego porządku nie ma potrzeby 

Państwu przedstawiania. Państwo w swoich materiałach doskonale sobie poradzicie. 

Zaczniemy realizację porządku obrad od punktu 2, który był punktem 4, wolne wnioski  

i zapytania. Pan Burmistrz chciał zabrać głos." 

 

Ad.2. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Pan Maciej Leszczyński - Burmistrz Jezioran: "Ja przepraszam za zamieszanie, generalnie 

prosiłem, żebyście Państwo, jeżeli są zapytania, żebym mógł odpowiedzieć." 

Przewodniczący Rady: "Pilne sprawy wzywają Pana Burmistrza do swoich obowiązków. Czy 

Państwo macie jakieś pytania do Pana Burmistrza? Jest teraz czas na to. Może ja tylko zabiorę 

głos, korzystając z obecności Pana Burmistrza. Pozwólcie Państwo, że wstanę, bo taka 

sytuacja jaka miała miejsce w ostatnich tygodniach w naszej Gminie zdarza się bardzo, ale to 

bardzo rzadko. Od czasów, gdy syn Pana Burmistrza Władysława Daliga, chodził tu do 

szkoły, był uczniem naszej szkoły z naszego terenu. Reprezentował naszą Gminę na szczeblu 

krajowym, międzynarodowym. Minęło wiele lat, uczniowie naszych szkół odnosili drobne 

bądź większe sukcesy na arenach plastycznych, naukowych, czy sportowych, zaś niedawno  

z całą dumą mogę powiedzieć i radością, że taki przypadek pojawił się ponownie, taka 

sytuacja, że nie tak dawno mieszkanka naszej Gminy, córka naszego Radnego dostała 

powołanie do kadry Polski kobiet, dziewcząt kategoria U-15 i jest członkiem tej kadry, tej 

reprezentacji. Także tutaj duże brawa i gratulacje. Myślę, że te szczególne wyróżnienie 

spotkało ją na swojej drodze. Na pewno dzięki własnej pracy, ale i dzięki zaangażowaniu 

rodziców i obecnego Pana Radnego. Przypuszczam, że nie wpłynęło na to, że jest Radnym 

sukcesy sportowe. Mogę Państwu powiedzieć, że jesteśmy na dobrej drodze, dzięki staraniom 

Pana Burmistrza na uhonorowaniu w jakiś sposób tej osoby. Myślę, że to, że mieszkanka 

naszej Gminy zaszła tak daleko, powinno być powodem naszej radości, że tu na naszych 

terenach mieszkają osoby tak utalentowane i spełniają swoje marzenia i może być przykładem 

dla kolejnych pokoleń rówieśniczek. Warto wierzyć, warto marzyć, warto w tym kierunku 

podążać. Ja ze swojej strony też prywatnie Panie Janku gratuluję takich wspaniałych efektów 

i wasza praca Pana i małżonki przyniosła takie efekty. Trzymamy kciuki na dalszy rozwój, 

może kiedyś przyjdzie do naszego miasta pocztą, kurierem zaproszenie na mecz kadry 

seniorek dla władz, dla mieszkańców, dla kogokolwiek i będziemy dzięki temu mieli miłe 

wspomnienie, że doczekaliśmy takich czasów, że takie sytuacje obok nas właśnie się dzieją. 

Jeszcze raz serdecznie gratuluje i dziękuję. Panie Burmistrzu teraz kolejny punkt 

sprawozdanie z działalności." 

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

Burmistrz Jezioran: "Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, również przyłączam się do 

gratulacji Panie Janie, proszę córce przekazać i myślę, że w przeciągu niedługiego czasu 

zaprosimy córkę, żeby podziękować. Informacja ze sprzedaży mienia: Sprzedano: 
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nieruchomość składającą się z działki oznaczonej numerem geodezyjnym 298/24  

o powierzchni 1168 m
2
 położoną w obrębie miasta Jeziorany za kwotę 57 146 zł osobom 

fizycznym w przetargu nieograniczonym, b) nieruchomość składającą się z działki oznaczonej  

numerem geodezyjnym 164 o powierzchni 100 m
2
 położoną w obrębie Kikity za kwotę  

1 739 zł osobom fizycznym w przetargu ograniczonym, c) nieruchomość składającą się  

z działki oznaczonej numerem geodezyjnym 106 o powierzchni 1000 m
2
 położoną w obrębie 

Kiersztanowo za kwotę 8 204 zł osobie fizycznej w przetargu nieograniczonym. Wykonane 

zadania gospodarcze: 1. Oczyszczono przepusty drogowe przy drodze Kol. Zerbuń, Polkajmy, 

Tłokowo, Jeziorany – Miejska Wieś. 2. Wycięto krzaki przy drodze Jeziorany – Miejska 

Wieś. 3. Wycięto 2 drzewa w fosie oraz 15 drzew przy drodze Miejska Wieś – Jeziorany.  

4. Przygotowano drewno na opał na świetlice wiejskie. 5. Przeprowadzono naprawę dróg 

gruntowych: droga Wilkiejmy – Potryty – Modliny, Franknowo – Kramarzewo – Piszewo, 

Franknowo – Modliny, Miejska Wieś – Zerbuń, Zerbuń – Kiersztanowo, Miejska Wieś – 

Żardeniki i Kol. Piszewo. Podpisane umowy: W dniu 24 stycznia 2022 r. zawarto umowę  

z Biurem Architektoniczno-Urbanistycznym BDK s.c. z Olsztyna dotyczącą „Sporządzania 

projektów decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu wraz z analizą 

urbanistyczną oraz projektów decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego  

w 2022 r.", wydawanych w trybie przepisów ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym. Okres realizacji umowy jest od 24.01.2022 r. do 

31.12.2022 r., łącznie z wykonaniem projektów decyzji do wniosków złożonych w grudniu 

2022 r. i zafakturowaniem ich na koniec 2022 r. Wynagrodzenie Wykonawcy z tytułu 

realizacji umowy wyliczane będzie wg cen jednostkowych za każdy prawidłowo sporządzony 

projekt decyzji o warunkach zabudowy wraz z analizą urbanistyczną lub projekt decyzji  

o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, cena jednostkowa 319,80 zł brutto. 

Wartość umowy ogółem, obliczona za 120 szt. decyzji: 38 376 zł brutto. To wszystko 

dziękuję." 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję Panie Burmistrzu, czy ktoś z Państwa Radnych ewentualnie 

miałby jakieś pytania? To jest czas na to. Jeszcze raz dziękuję Panie Burmistrzu. Tym samym 

przystąpimy już do realizacji dzisiejszego porządku obrad, dość mocno zmienionego, czasami 

proszę Państwa tak bywa. Doskonale Państwo sobie z tym poradziliście, my zresztą też, 

dzięki pomocy Pani Ani. W trakcie, jak będą drobne pomyłki, bo sporo zmian było, więc 

mogło nam coś umknąć. Niestety takie jest życie." 
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Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

Przewodniczący Rady: ;Przechodzimy do punktu 4, który był punktem 2 we wcześniejszym 

porządku tj. podjęcie uchwał w sprawie. Przed nami podjęcie uchwał w sprawie przyjęcie 

gminnego programu profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii na lata 2022 - 2024. Jak Państwo pamiętacie, było to omówione 

na wspólnym posiedzeniu Komisji, może ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to 

pozwólcie, że przeczytam projekt uchwały. Pani Aniu, Pani pilnuje, czy dobrze numerację 

podałem." 

 

 

1) przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022 - 2024, 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady: „Proszę bardzo przystąpmy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXIX/261/22  

w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022 - 2024, 

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przejdziemy do kolejnej 

uchwały." 

 

2) zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak  również trybu ich 

pobierania, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w kwestii tej 

uchwały? Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 
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              podjęła uchwałę nr XXIX/262/22 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak  również trybu ich pobierania, 
która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przed nami kolejna 

uchwała projekt za chwilę zostanie projekt Państwu przedstawiony i o przeczytanie tej 

uchwały poproszę Pana Przewodniczącego." 

 

3) określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad jej poboru, 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Ja tylko powiem, że jest to uchwała, która istniała już przed 

okresem pandemii. Ustawa antycovidowa zawiesiła jakby działalność tejże uchwały.  

W obecnym okresie już wracamy do tej uchwały. Nie wywołujemy nowej, tylko odwieszamy 

tą, która swego czasu istniała. To jest kolejny dowód na to, że powoli nasz tryb życia wraca 

na normalne tory. Jeżeli Państwo nie macie więcej uwag, to proszę przystępujemy do 

głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXIX/263/22  

w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad jej poboru, 

która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 
 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Idziemy dalej tym 

trybem realizacji tego punktu, to jest kolejna uchwała. Proszę o przedstawienie projektu tej 

uchwały."  
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4) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej za udział w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, 

 

Przewodniczący Rady: „Uchwała została przyjęta. Przed nami kolejny punkt, podpunkt 4, 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży 

Pożarnej za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

Zanim przejdziemy do procedowania tej uchwały. Bardzo proszę o odczytanie propozycji 

poprawki do tej uchwały, polegającego na wprowadzeniu paragrafu 3 oraz zwiększeniu 

stawek o 1 zł. Treść wprowadzonej poprawki w paragrafie 3 jest następująca. Uchwała ma 

zastosowanie do wypłacania ekwiwalentu za udział w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż 

Pożarną lub gminę po 31 grudnia 2021 r. Kto z Państwa jest za wprowadzeniem poprawki do 

tej uchwały. Proszę przystępujemy do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję, poprawka została przyjęta. O odczytanie uchwały poproszę 

Panią Sekretarz.” 

Radny Piotr Szunejko odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos, 

ma jakieś uwagi? Powtórzę, że to było dość dogłębnie analizowane i omawiane na 

posiedzeniu Komisji, więc proszę przystępujemy do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXIX/264/22  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego  

dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej za udział w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, 

która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Myślę, że strażacy będą zadowoleni, bo ta uchwała 

ich dotyczy. Uchwała została przyjęta. Przed nami kolejny podpunkt w tym punkcie  

tj. podjęcie uchwały w sprawie... 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane 

gminną komunikacją zbiorową, której organizatorem jest  Gmina Jeziorany, 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Czy Państwo Radni macie jakieś pytania, uwagi? Jeżeli nie, to ja mam pytanie do Pani 

Sekretarz, czy przypadkiem opinii publicznej nie wprowadziłem w błąd? W przypadki stawki 

załóżmy w punkcie 1 jednorazowe 37%, to jest wysokość ulgi, którą otrzymuje pasażer, dobre 

mówię?" 

Pani Danuta Zawolska - Sekretarz Gminy: "Tak." 

Przewodniczący Rady: "Koszt biletu po otrzymaniu tej ulgi wynosi 1,89 zł." 

Sekretarz Gminy: "Tak. Resztę dopłaca Gmina." 

Przewodniczący Rady: "Czyli wszystkie kwoty, które podaliśmy są faktyczną ceną biletu 

przy zastosowaniu danej ulgi." 

Sekretarz Gminy: "Tak." 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo za wyjaśnienie. Jeżeli nie macie Państwo więcej 

uwag, proszę przystępujemy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXIX/265/22 

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi  

przewozowe wykonywane gminną komunikacją zbiorową,  

której organizatorem jest Gmina Jeziorany,  

która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Proszę Państwa, w tej 

chwili zarządzam 5 minutową przerwę." 

Po przerwie. 

6) zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

realizacje zadania "Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 593 w zakresie budowy chodnika  

w miejscowości Olszewnik", 

Przewodniczący Rady: "Witam Państwa w kolejnej części dzisiejszego, naszego spotkania, ta 

przerwa dała nam troszeczkę oddechu. Czeka nas ciężka cześć głosowań, parę poprawek  

w kolejnych uchwałach, cóż zaczynamy. Przystępujemy do realizacji kolejnego podpunktu, 

punktu 4, podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na realizacje zadania "Przebudowa drogi wojewódzkiej 

nr 593 w zakresie budowy chodnika w miejscowości Olszewnik", ale zanim tu przejdziemy, 

proszę Państwa musimy najpierw zagłosować nad wprowadzeniem poprawki do tej uchwały, 

która będzie brzmiała. Punkt 1 § 2 otrzymuje brzmienie: § 2 Podstawą pomocy będzie umowa 

zawarta między Gminą Jeziorany a Województwem Warmińsko - Mazurskim Zarządem Dróg 

Wojewódzkich z siedzibą w Olsztynie. Proszę Państwa, kto jest za przyjęciem tej poprawki?" 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, poprawka została przyjęta. Teraz odczytam 

całkowity tekst tej uchwały." 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Pani Aniu, Pan 

Przewodniczący tutaj zgłosił jeden fakt, że w poprawce, którą nanieśliśmy w uchwale, tą 

którą odczytałem, ustalamy, że § 2 Podstawą pomocy będzie umowa zawarta między Gminą 

Jeziorany a Województwem Warmińsko Mazurskim Zarządem Dróg Wojewódzkich  

z siedzibą w Olsztynie. Następnie znowu jest § 2 Wykonanie uchwały powierza się 

Burmistrzowi." 

Sekretarz Gminy: "Jest dobrze." 

Pani Anna Brakoniecka - Inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Jest 

dobrze. To jest cytat. Tak ma być." 

Przewodniczący Rady: "Proszę Państwa, z racji tutaj uwag, po prostu ponownie zarządzam  

5 minut przerwy." 

Po przerwie. 

 

Przewodniczący Rady: "Dobrze proszę Państwa wznawiamy obrady, tą przerwę, którą 

mieliśmy wykorzystaliśmy dość efektywnie, która wyjaśniła wszelkie wątpliwości.  

W związku z tym, możemy już przystąpić do głosowania w sprawie uchwały. Jeśli nie macie 

więcej przytań, proszę bardzo przystąpmy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXIX/266/22  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie  

dotacji celowej na realizacje zadania "Przebudowa drogi wojewódzkiej  

nr 593 w zakresie budowy chodnika w miejscowości Olszewnik", 

która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022-2032, 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Były takie drobne 

problemy techniczne, to sobie pomyślałem, że jak Państwo pamiętacie w serialu Czterej 

Pancerni, jak Gustlik i w ten sposób, bo nie mogło wejść, mój głos. To już mamy kolejny 

punkt za sobą. Przechodzimy do pakietu uchwał okołobudżetowych. Do podjęcia uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2032, 

ale zanim to nastąpi, znowu mamy wprowadzonych kilka poprawek, które musimy teraz 

przegłosować. Proszę Państwa, przegłosujemy je w komplecie tak, jak za chwilę powiem. 

Wprowadzamy następujące poprawki do tej uchwały. Na podstawie artykułu 228 § 4  

w brzmieniu: "Upoważnia się Burmistrza Gminy Jeziorany do zaciągania zobowiązań" - 

zmiany kolejności paragrafów - zmiana w załączniku nr 1 i 2 do projektu uchwały 

omówionych podczas wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty i Budżetu. Są to poprawki 

wprowadzane do projektu uchwały. Kto jest za przyjęciem tych poprawek?" 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Poprawki zostały przyjęte. W związku  

z powyższym poproszę Pana Przewodniczącego o zapoznanie Państwa z właściwym 

projektem tej uchwały. " 

Wiceprzewodniczący Rady: "Uchwała Nr XXIX/261/22."   

 Pani Anna Brakoniecka - Inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "/267." 

Wiceprzewodniczący Rady: "Oj to tutaj jest błąd. To jest 7." 

Przewodniczący Rady: "Tak, to jest 7. Błąd wynikał z charakteru pisma." 

Wiceprzewodniczący Rady: "To poprawiam się. Uchwała Rady Miejskiej w Jezioranach  

Nr XXIX/267/22 z dnia 18 marca 2022 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2032." 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję Panie Przewodniczący, ja tylko nadmienię, że mimo 

nieobecności Pani Skarbnik z przyczyn zawodowych, to uchwała była omawiana na 

dzisiejszym posiedzeniu Komisji. Być może Państwo Radni chcieliby jakieś wnioski, czy 

uwagi dodać, to serdecznie słucham, ale myślę, że po debacie na posiedzeniu Komisji macie 
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pełną wiedzę na kwestie, które was nurtowały. Proszę bardzo, przystępujemy do głosowania 

nad projektem tej uchwały." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu) 

              

  podjęła uchwałę nr XXIX/267/22 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

     Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2032, 

      która stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

8) zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Kolejna już uchwała, 

poroszę Państwa ostatnia w tym bloku uchwał, ale zanim zaczniemy, to może powiem, że  

w przypadku przyjęcia tej uchwały, to najbardziej zadowolony będzie Pan Burmistrz. Jak 

patrzę na Pana Piotra, to on też będzie zadowolony, bo nie będzie musiał tego czytać, wezmę 

to na swoje barki, ze względu na długość tekstu. Zanim do tego przejdziemy, najpierw 

powinniśmy to przegłosować, przyjąć. Musicie Państwo wyrazić wolę, jeśli chodzi  

o wprowadzenie poprawek do tej uchwały, które będą brzmiały. § 1 w uchwale  

Nr XXVIII/259/22 z dnia 11 lutego 2022 roku w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 

rok § 5 pkt 2 otrzymuje brzmienie: „sfinansowanie planowanego deficytu w kwocie 1.170.629,24 

zł w tym: wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących  

z budżetu Unii Europejskiej w kwocie 0,00 zł”, oraz zmiana kolejnych paragrafów. Kto  

z Państwa jest za wprowadzeniem tej poprawki do projektu tej uchwały? Proszę  

o głosowanie." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Wprowadzenie poprawek przeszło pozytywnie. To 

jest właśnie ten moment, w którym pozbawiłem Pana Piotra nie będzie Pan musiał 

odczytywać na głos projektu tej uchwały. Pozwolę sobie sam ją przedstawić, dziękuję bardzo 

Panie Piotrze." 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Proszę Państwa, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Pozwólcie 

Państwo, że może ja tak dwa słowa. Jak sami Państwo widzicie kwoty, o których mówimy  

z miesiąca na miesiąc nam rosną. Kwoty dochodów, kwoty wydatków, a to wszystko jest 

związane z tymi inwestycjami, które trwają, które zostają rozpoczęte, to wszystko powoduje 

to, że ten budżet ma takie kwoty a nie inne. Ja jeszcze pamiętam w poprzednich kadencjach, 

latach, gdzie budżet oscylował w granicach 40 mln zł, w przypadku wydatków. Tu mamy 

wydatki 72 mln zł. Mamy duży wzrost, ale jak sami Państwo widzicie, przechodząc ulicami, 

jadąc do swoich miejscowości i zmiany, które postępują, efekty inwestycji powoli już widać. 

Myślę, że z czasem efektów będzie coraz więcej. To się właśnie przekłada na to, że kwoty 
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mamy takie, a nie inne. To tak parę słów na ten temat. Dobrze, czy Państwo chcielibyście 

zabrać głos? Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania." 

 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXIX/268/22  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok 

która stanowi załącznik nr 25 do protokołu, 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Tym samym przejdziemy 

do ostatniego punktu dzisiejszego posiedzenia, do przyjęcia protokoły XXVIII sesji."  

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji. 

Przewodniczący Rady: „Proszę Państwa, kto z Państwa jest za przyjęciem protokoły  

z XXVIII sesji, proszę o głosowanie." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu) 

 

Przyjęto Protokół XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo i tym samym wyczerpaliśmy porządek dzisiejszego 

posiedzenia. Ja ze swej strony dziękuję Państwu za udział w dzisiejszej Sesji. Dziękuję 

przedstawicielom Urzędu Gminy. Tradycyjnie za wsparcie Pani Ani, Państwo widzieliście 

było bardzo potrzebne, gdyż tych zmian troszeczkę było, ale jakoś przebrnęliśmy  

i poradziliśmy sobie. Tym samym zamykam dzisiejsze posiedzenie XXIX Sesję Rady 

Miejskiej w Jezioranach. Dziękuje bardzo."  

 

   W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XXIX sesja Rady Miejskiej w Jezioranach został zakończona. 

 

       Protokołowała                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 /-/ Anna Brakoniecka                                                              /-/ Andrzej Szuwalski 

 


